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Til statsforvalteren
Jeg er 100% imot at noe som helst av Østmarka skal gjøres om til nasjonalpark.
Årsak:
-Jeg ønsker lovlig rett for  FRI FERDSEL for ALLE i et naturlig utfartsområde for mange tusen innbyggere 
som trenger et sted å ferdes i sitt nærmiljø, det være seg løping, sykling (alle typer sykler), langrenn, 
gåturer, sommer-triatlon (svømming, løp, sykling), 
vinter-triatlon (løp, sykkel, langrenn), overnattingstur med/uten sykkel/ned og uten Ski/ ned og uten 
fiskestang osv. Osv.
Norge er full av skau, og da er det veldig unødvendig i en tid hvor folk trenger å komme seg ut (og ikke 
sitte foran en skjerm), at man begrenser områder for fri ferdsel i et område Man VET er så høyt verdsatt 
og ELSKET av så mange mennesker i dette områdets nærmiljø.
Er Østmarka ødelagt av menneskelig ferdsel nå?
Etter så mange spaserturer,  løpeturer, langrennsturer og sykkel-turer i mitt nærmiljø Østmarka (også i 
områder som det er ønsket å legge nasjonalparken i), kan jeg ikke helt se behovet for å måtte legge et så 
plutselig "lokk" over dagens frie ferdsel i disse skogsområder.
Som aktivt medlem av Sykkelklubben IF Frøy støtter jeg forøvrig også 100% IF Frøy sin høringsuttalelse i 
denne saken.
Mvh. Mariana Jammeh
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